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Ordförande: Joel Randeblad
Vice Ordförande: Line Larsson
Kassör: Hanna Konnebäck

Ledamot: Norea Kolenda
Ledamot: Alice Wentzel Blank
Ledamot: Frida Endertorp
Ledamot: Rebecca Rudolfsson
Ledamot: Tilde Norberg
Ledamot: Kelly Helsing
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Alice Tjärnén
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Mimmi Jacobsson
Ledamot: Lucas Näsström
Ledamot: Salina Söderberg
Ledamot: Alma Thunberg

1. Formalia
F1 Möte öppnas

F2 Val av sekreterare

Wilma Löfgren väljs som sekreterare

F3 Val av justerare

Valdemar Linhem väljs som justerare

F4 Fastställa föredragslista

2. Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.



I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info.
Inget nytt från HumSek.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info.
Inget nytt från SAMO.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info.
Vi har fått in våra bidragspengar för skrivartävlingen.

I5 Per capsulam-beslut

Vilka beslut har tagits utanför mötesrummet?
Inga Per capsulam-beslut.

I6 Information från kåren

Ordförande tar upp information från kåren.
De har hört av sig om examens-grejer.

3. Diskussion

D1 Mottagning 2021

Hur går mottagningsplaneringen?
Inget möte sedan sist, med hela gruppen. Hoppas på att det ska bli normalt efter den 15
september, säger regeringen. Hoppas på en semi-normal mottagning.

D2 Utvärdering av fanfictiongalan
Fick bilden av att det var väldigt uppskattat. Lite tekniska problem, men kul! Väldigt roligt att
läsa verken som skrevs. Väldigt roligt att skriva det också. Hoppas på att fler kommer nästa
gång.



D3 Utvärdering av året som gått
De klädda posterna har gjort ett bra jobb, verkar ha koll på allting. Inte gett upp trots att det
varit mindre motivation från medlemmar och färre personer på eventen. Tydliga med hur det
är att sitta i en styrelse, att det inte är så svårt som man kanske kan tro. När man fick göra
event på plats så funkade det väldigt bra, men även på zoom. Generellt bra kommunikation
och bra med utskick av information. Skrivartävlingen funkade väldigt bra, gick smidigt och
nöjd med hur allting organiserades kring den. Funkat bra med att organisera det mesta! Tips
inför nästa år: att vara beredd på att planera event som sker på plats, be om hjälp av andra
för att lära sig detta.

4. Beslut

5. Övriga frågor:
När kommer vi tillbaka igen efter sommaren? Svar: Salina bestämmer det.

6. Mötet avslutas

Underskrifter
Ordförande:

Sekreterare:

Justerare:


